
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 19.04.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.8.2021 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 18.03.2021 roku odbyło się spotkanie radnych w sprawie ogłoszonego pisemnego 

przetargu ofertowego na sprzedaż nieruchomości pryz ulicy Styczniowej po przedsiębiorstwie 

Ekolog sp. z o.o. w upadłości. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Jan Rerus, Pani Izabela 

Wojewoda, Pani Elżbieta Musiałek, Pan Wojciech Szefner. 

2. W dniu 19.03.2021 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej przed 

XXVII nadzwyczajną sesją Rady Miejskiej. 

3. W dniu 22.03.2021 roku odbyła się na wniosek Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha 

Sołtysa XXVII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia uchwał dotyczących 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

zgody Rady Miejskiej na odpłatne nabycie lokali mieszkalnych do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Sulechów. 

4. W dniu 23.03.2021 roku odbyło się spotkanie w sprawie planu gospodarki odpadami 

województwa lubuskiego z Burmistrzem Sulechowa. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Stanisław Kaczmar, Pan 

Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak oraz Pani 

Elżbieta Musiałek. W spotkaniu udział wzięli także przedstawiciele spółki Sulechowskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego Supekom oraz prezes B+C EKO ENERGIA Pan Jakub Wrąbel. 

6. W dniu 24.03.2021 roku odbyło się spotkanie Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie w 

sprawie budowy mieszkań komunalnych z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego 

Panią Dyrektor Anną Pawlak. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, oraz radni 

Pan Stanisław Kaczmar, Pan Jan Rerus, Pan Roman Rakowski, Pan Czesław Grzeszczyński, 

Pani Elżbieta Musiałek, Pan Sebastian Różycki, Pan Wojciech Szefner oraz Pani Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak.  

7. W dniu 29.03.2021 roku uczestniczyłem wspólnie z Burmistrzem Sulechowa w uroczystym 

pożegnania dotychczasowego dyrektora Sulechowskiego Domu Kultury Pana Tomasza 

Furtaka, na którego ręce w imieniu Rady Miejskiej złożyłem list z podziękowaniem za 

dotychczasową współpracę.   

8. W dniu 29.03.2021 odbyło się spotkanie Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z Zastępcą 

Burmistrza Sulechowa Panem Marcinem Górznym oraz przedstawicielami Rodzinnych 

Ogródków Działkowych w sprawie funkcjonowania gospodarki odpadami, w szczególności 

wysokości opłat za odbiór odpadów z ogródków działkowych. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pani Elżbieta Musiałek, 

Pan Jan Rerus, Pan Wojciech Szefner, Pan Czesław Grzeszyński i Pan Stanisław Kaczmar. 

Rodzinne Ogródki Działkowe były reprezentowane przez Pana Jan Gwoździa, Panią Romualdę 

Jarecką Cieślak i Panią Janinę Firlej. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

9. W dniu 07.04.2021 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z 

Burmistrzem Sulechowa w sprawie podziału części wolnych środków W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, 

Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Czesław Grzeszyński oraz Pani Elżbieta Musiałek. 

10. W dniu 09.04.2021 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie i 

Sołtysów z nową Dyrektor Sulechowskiego Domu Kultury Panią Agnieszką Łukaszenko-

Woźnicą. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pan 

Sebastian Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Bodnar, Pani Elżbieta 

Musiałek, Pan Czesław Grzeszczyński, Pan Roman Wilczyński.  

11. W dniu 13.04.2021 roku odbyła się na wniosek Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha 

Sołtysa XXVII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia uchwały dotyczącej 

zgody Rady Miejskiej na odpłatne nabycie lokali mieszkalnych do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Sulechów. 

12. W dniu 16.04.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, 

Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Roman Rakowski, Pan Piotr Miszkiewicz 

oraz Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

13. W dniu 16.04.2021 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie w 

sprawie ustalenia treści deklaracji Rady Miejskiej w sprawie woli przejęcia przez Gminę 

Sulechów nieruchomości zabudowanych i niezabudowanych stanowiących  infrastrukturę 

towarowego portu rzecznego na rzece Odrze w miejscowości Cigacice Gmina Sulechów. W 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

spotkaniu uczestniczyli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Piotr 

Bodnar, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Elżbieta Musiałek oraz Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak. 

14. W dniu 19.04.2021 roku odbyło się spotkanie z Burmistrzem Sulechowa, Panią Mecenas 

Leontyną Przewłocką-Grzegorczyn oraz Panem Pawłem Waligórskim – przedstawicielem 

spółki P.P.H.U. Indrol sp.j. zainteresowanym zakupem Spółki Rolnej Kalsk w sprawie projektu 

uchwały dotyczącej uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

terenów w obrębie geodezyjnym Kalsk w związku z pismem Spółki Rolnej Kalsk sp. z o.o. o 

wycofanie projektu z obrad. W spotkaniu uczestniczyli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski oraz radni Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, Pani Elżbieta Musiałek, Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Roman Rakowski oraz sołtysi Pani Krystyna Talaga, 

Pan Artur Lepka i Pan Wiesław Kołakowski.  

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Pismo mieszkańca ulicy Lazurowej w miejscowości Obłotne w sprawie remontu ulicy. Pismo 

przekazałem Panu Burmistrzowi. Uzyskaną odpowiedź przekazałem Państwu radnym i 

mieszkańcowi. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

2. Dyrektor CUW w Sulechowie przekazał opinie i wyjaśnienia do protokołu nr 5/2020 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie wraz z informacją o odmowie podpisania protokołu 

przez kontrolowanego i uzasadnieniem odmowy. Wyjaśnienia przekazałem Państwu radnym. 

3. Otrzymaliśmy za pośrednictwem Pana Burmistrza pismo Marszałka Województwa 

Lubuskiego w sprawie zajęcia jednoznacznego stanowiska odnośnie planowanych inwestycji 

firmy B+C Eko Energia w miejscowości Nowy Świat. W tej sprawie odbyliśmy spotkanie w 

dniu 23 marca 2021 r. 

4. Opinię prawną Lubuskiego Kuratora Oświaty w sprawie członkostwa radnych w komisjach 

konkursowych do spraw wyboru dyrektorów jednostek oświatowych. Opinię przekazałem 

Państwu radnym. 

5. Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Sulechowa Sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Sulechów za 2020 rok. Uchwałę przekazałem Państwu radnym. 

Samo sprawozdanie Burmistrza przekazałem Państwu radnym na skrzynki e-mail w dniu 15 

marca 2021 r. 

6. Odpowiedź na interpelację radnego Przemysława Mikołajczyka w sprawie aplikacji „Kiedy 

śmieci”. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

7. Odpowiedź na interpelację radnej Krystyny Jagodzińskiej-Kochaniak w sprawie aplikacji 

„Konwersji cyfrowej domów kultury”. Odpowiedź przekazałem Pani radnej. 

8. Pismo Stowarzyszenia DLACZEGO NIE w sprawie pomocy finansowej przy budowie 

„Domu na skraju tęczy” dla 20 osób niepełnosprawnych. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

9. Pismo Burmistrza Sulechowa z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie zmiany Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego w miejscowości Nowy Świat odnośnie planowanych 

inwestycji firmy B+C Eko Energia. Pismo przekazałem Państwu radnym. Odpowiedzi 

udzieliłem Panu Burmistrzowi w dniu 12 kwietnia 2021 r. po uzyskanych od Klubów Radnych 

stanowiskach w tej sprawie. Odpowiedź tę przekazałem także Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

10. Do wiadomości otrzymaliśmy pismo Burmistrza Sulechowa będące stanowiskiem w 

sprawie przedstawionej przez Stowarzyszenie Zwierzęta w potrzebie (odnoszące się do 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Sulechów). Pismo przekazałem Państwu radnym. 

11. Na moje ręce Pan radny Krzysztof Kluczyński złożył rezygnację z członkostwa w Radzie 

Miejskiej w Sulechowie. Zgodnie z kodeksem wyborczym rezygnację przekazałem 

Komisarzowi Wyborczemu w Zielonej Górze Panu Bogumiłowi Hoszowskiemu, oraz do 

wiadomości Państwu radnym. Komisarz Wyborczy wydał postanowienie w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w dniu 1 kwietnia. Mandat radnego Pana 

Krzysztofa Kluczyńskiego wygasł z dniem 29 marca 2021 r. Panu Krzysztofowi 

Kluczyńskiemu przekazałem pisemne podziękowania za długoletnią pracę w Radzie Miejskiej 

w Sulechowie. 

12. Burmistrz Sulechowa na moją prośbę przygotował informację na temat możliwych 

lokalizacji budowy budynków wielorodzinnych na terenie Gminy Sulechów. Informację 

przekazałem Państwu radnym. 

13. Burmistrz Sulechowa na moją prośbę przygotował informację na temat wyniku przetargu 

na zakup mieszkań po spółce Ekolog w likwidacji. Informację przekazałem Państwu radnym. 

14. Burmistrz Sulechowa przekazał informację na temat terminu prac ziemnych na podwórzu 

przy ulicy Jana Pawła II. W tej sprawie interweniowałem na prośbę mieszkańców. Informację 

przekazałem Państwu radnym. 

15. Stanowisko Burmistrza Sulechowa w sprawie wniosków przedłożonych przez 

mieszkańców ulicy Anyżowej. Stanowisko przekazałem Państwu radnym. 

16. Burmistrz Sulechowa przedstawił Radzie wykaz zadań proponowanych do realizacji w 

ramach „wolnych środków”. Wykaz przekazałem Państwu radnym. W tej sprawie odbyliśmy 

spotkanie w dniu 7 kwietnia 2021 r. 

17. Odpis skargi kasacyjnej od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie 

skargi na uchwałę nr 0007.481.2018 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 16 stycznia 2018 r. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości jej pobrania i wykorzystania. Odpis przekazałem Państwu radnym. 

18. Petycja w sprawie odstąpienia przez Gminę od planowanej lokalizacji budynków 

wielorodzinnych z mieszkaniami komunalnymi. Petycję przekazałem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem opracowania stosownego projektu uchwały oraz Państwu radnym do 

wiadomości. 

19. Zapytanie Pani radnej Elżbiety Musiałek w sprawie planów związanych z budynkiem po 

zlikwidowanym Gimnazjum w Pomorsku. Zapytanie przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą 

o udzielenie odpowiedzi. Jednocześnie mailowo zaproponowałem Państwu radnym udział w 

spotkaniu w Pomorsku w celu rozpoczęcia dyskusji nad możliwościami związanymi z 

zagospodarowaniem tego obiektu. 

20. Interpelacja Pana radnego Piotra Miszkiewicza w sprawie udziału Gminy Sulechów w 

programie Bezpiecznej Infrastruktury Drogowej. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi 

z prośbą o udzielenie odpowiedzi. W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował Pana radnego, 

iż interpelację przekazał Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. 

21. W dniu 12 kwietnia 2021 r. wystąpiłem do Burmistrza Sulechowa z propozycją 

uruchomienia ankiety dla mieszkańców Gminy Sulechów w sprawie oceny jakości 

prowadzenia zajęć szkolnych w formie nauki zdalnej w sulechowskich jednostkach 

oświatowych. Pismo w tej sprawie przekazałem także Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Sulechowie. 

22. Pismo Państwa Wojskich będącą prośbą o odwołanie pozwolenia na budowę wydaną 

deweloperowi. Pismo przekazałem Państwu radnym. W tej sprawie wystąpiłem także do Pana 

Burmistrza o przedstawienie stanowiska Radzie Miejskiej w Sulechowie. 

23. Pismo w sprawie naprawy zaplecza technicznego amatorskiej stoczni rzecznej w 

Cigacicach. Pismo przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o stanowisko w tej sprawie, oraz 

Państwu radnym do wiadomości. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

24. Postanowienie Komisarza Wyborczego o objęciu mandatu radnego przez Pana Wiesława 

Kołakowskiego. Postanowienie przekazałem Państwu radnym do wiadomości. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


